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L'Ajuntament reclama tenir un paper protagonista en el repartiment dels fons europeus Next
Generation

L'Ajuntament demana a l'Estat que els municipis com Sant
Cugat puguin tenir un paper 'rellevant' en el repartiment dels
fons europeus Next Generation, que es va aprovar
definitivament el 16 de desembre passat. En una declaració de
la junta de portaveus (amb suport de tots els grups
municipals, excepte la CUP-PC), el ple reclama que les pimes
-petites i mitjanes empreses- puguin rebre gran part d'aquest
fons, ja que són les que han patit més els efectes econòmics de
la pandèmia de Covid-19.

CONSULTA AQUÍ LA DECLARACIÓ

"Els fons Next Generation (NGEU) representen una oportunitat única i històrica pel nostre país, només
comparable als Fons de Cohesió desplegats a finals dels anys vuitanta i primers noranta arran de l’entrada a la
llavors Comunitat Europea", afirma el text de la junta de portaveus.

La CUP-PC es desmarca
No tots els grups municipals estan a favor d'aquesta declaració de la junta de portaveus. La CUP-PC, en un
comunicat, es posiciona en contra, ja que considera que els fons europeus "han d'anar principalment a enfortir
el sector públic i a generar ocupació, partint d'una transformació que tingui en compte les cures i el sector
sanitari". El grup municipal creu que els fons han de potenciar "un nou model econòmic en què les comunitats,
els territoris i les economies tinguin un equilibri que permeti el desenvolupament i la sostenibilitat de manera
redistributiva". De fet, critiquen el model actual "en què les grans empreses multinacionals es repartiran gran
part del pastís econòmic".

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/156855.html
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